



LANTERN OF WOVEN STONE BOX

Presented in an elegant reusable box, our signature Mini Egg Custard Mooncakes celebrate the spirit of reunion through a harmonious blend of heritage and contemporary artistry. Inspired by the warm glow of a lantern, the intricately crafted box serves as a timeless keepsake that illuminates the Mid-Autumn season.

Savor our velvety mini egg custard mooncakes, a beloved classic reimagined for modern celebrations.

ORDER NOW



Mandarin Oriental The Landmark, Hong Kong
Telephone + 852 2132 0188 | mandarinoriental.com/landmark

Online Pre-sale Offer (29 June – 12 July 2026)
網上優先訂購優惠 (2026年6月29日至7月12日)

25% savings on the Lantern of Woven Stone Mini Egg Custard Mooncake (6 pieces) when purchased via the Hotel's online store.
凡於酒店網上商店購買「星輝簪影月餅禮盒（六件裝）」，即可享有75折優惠。

Early Bird Discount (Payment made between 13 July and 21 August 2026)
早鳥優惠（於2026年7月13日至8月21日付款）

- 8% off for 1–9 boxes | 1-9盒92折
- 15% off for 10–49 boxes | 10-49盒85折
- 20% off for 50–99 boxes | 50-99盒8折
- 25% off for 100 boxes or above | 100盒或以上75折

Bulk Purchase Discount (Payment made on or after 22 August 2026)
批量訂購優惠（於2026年8月22日或之後付款）

- 10% off for 10–49 boxes | 10-49盒9折
- 15% off for 50–99 boxes | 50-99盒85折
- 20% off for 100 boxes or above | 100盒或以上8折

	Price 售價 (HKD 港幣)	Box 數量	Amount 金額 (HKD 港幣)
Lantern of Woven Stone Mini Egg Custard Mooncake (4 pieces) 星輝簪影月餅禮盒（四件裝）	398 Box / 盒		
Lantern of Woven Stone Mini Egg Custard Mooncake (6 pieces) 星輝簪影月餅禮盒（六件裝）	498 Box / 盒		
*Discount cannot be accumulated 折扣不得累積使用	Discount 折扣優惠		
	Total 總計		

PERSONAL DETAILS

個人資料

Name
姓名

Name of Company
公司名稱

Email
電郵

Contact No.
聯絡電話

Pick-up Date
換領月餅日期

ORDER METHODS

訂購方式

Online order: Please scan the QR code on front page
網上訂購: 掃描首頁的二維碼，透過網上商店購買

Order in person at the following sites:
Amber and SOMM on 7/F, The Communal and Mooncake Counter on G/F Hotel Lobby at Mandarin Oriental The Landmark, Hong Kong
賓客可親臨以下地點訂購: 香港置地文華東方酒店7樓Amber及SOMM，或地下大堂The Communal 及月餅專櫃

Email order: Complete the order form and email to lmhkg-cake@mohg.com
電郵訂購: 填妥訂購表格並電郵至 lmhkg-cake@mohg.com

PICK-UP DATES

換領日期

Available from 10 August to 25 September 2026 at Mooncake Counter on G/F Hotel Lobby
賓客可於2026年8月10日至9月25日期間，親臨酒店地下大堂月餅專櫃換領

Terms and Conditions:

- Please allow a minimum of two working days for order processing.
- Orders will be confirmed only upon receipt of full payment.
- Once payment has been received, orders cannot be cancelled, amended, exchanged, or refunded.
- In the event of any dispute, Mandarin Oriental The Landmark, Hong Kong reserves the right to make the final decision.
- The hotel reserves the right to amend the above terms, conditions, and product information without prior notice and is under no obligation to notify customers of such changes.
- For enquiries, please contact +852 2132 0115 during business hours (Monday to Sunday, 9:00am–7:00pm).

條款及細則:

- 收受訂單後，我們將於2個工作天內處理閣下之訂單。
- 所有訂單須在收到全額付款後方能確認。
- 所有已付款的訂單經確認後，將不接受取消、更改、更換或退款。
- 如有任何爭議，一切以香港置地文華東方酒店最後決定為準。
- 上述資料如有任何更改，恕不另行通知。
- 如有疑問，請於辦公時間內(星期一至日上午9時至晚上7時)致電+852 2132 0115。

Photo for reference only 圖片僅供參考